

Efficient Investing for a Secure Tomorrow



Luzius Bein

Senior Financial Analyst | Corporate BPA

With a master's degree in economics and **nearly 10 years of experience in different areas of finance**, I am confident in my ability to contribute effectively to our pension fund's success.

My goal as your trustee will be to ensure a financially stable fund that delivers **attractive returns for all generations**. By implementing the right investment strategy, we can improve returns while ensuring **long-term safety**. I believe in diversifying our investments to minimize risks and maximize returns.

Mit einem Master-Abschluss in Wirtschaftswissenschaften und fast **10 Jahren Erfahrung in verschiedenen Finanzpositionen**, bin ich zuversichtlich, dass ich effektiv zum Erfolg unserer Pensionskasse beitragen kann.

Mein Ziel als Mitglied des Stiftungsrats wird es sein, einen finanziell stabilen Fonds zu gewährleisten, **der attraktive Renditen für alle Generationen liefert**. Durch die Implementierung der richtigen Anlagestrategie können wir die Renditen verbessern und gleichzeitig **langfristige Sicherheit** gewährleisten. Ich glaube daran, unsere Investitionen zu diversifizieren, um Risiken zu minimieren und Renditen zu maximieren.



Dumitru Coretchi

Senior Financial Analyst | Corporate BPA

With nearly 10 years of finance expertise, in managing corporate finances as well as managing my private investments and a family fund, together with an advanced training in Finance and Investing, have equipped me with the knowledge to make informed decisions that align with your best interests.

My goal as your trustee is straightforward: to ensure a **research-based and efficient allocation of funds**, guarantee the long-term sustainability with strong governance, and promote fair intergenerational equity for all participants.

Mit fast **10 Jahren Finanzerfahrung** in der Verwaltung von Unternehmensfinanzen sowie meiner privaten Investitionen und eines Familienfonds und einer Ausbildung in Finanzen und Investitionen verfüge ich über das Wissen, um fundierte Entscheidungen zu treffen, die in Ihrem besten Interesse liegen. Mein Ziel als Ihr Stiftungsrat ist einfach: eine **forschungsbasierte und effiziente Mittelzuweisung** sicherzustellen, die langfristige Nachhaltigkeit durch eine starke Unternehmensführung zu garantieren und eine Generationengerechtigkeit für alle Beteiligten zu fördern.

Vote for Luzius Bein (PK1) and Dumitru Coretchi (PK1/PK2) | Wählen Sie Luzius Bein (PK1) und Dumitru Coretchi (PK1/PK2)



Elisabeth Walter

Quality Team Head Third Party Management QA in TRD QA

Located in WSJ – Fabrikstrasse 6, 3rd floor

Lives in Basel, married, 2 children

Scientific background with great economic interest and a strong wish to make a difference in the world for the better /

Wissenschaftlicher Hintergrund mit grossen Interesse an wirtschaftlichen Themen und einen starken Wunsch einen positiven Unterschied in der Welt zu machen